## 介词的用法简易入门

## 最常见的介词有哪些?

in, on, at, from, about, with, without, by, through, throughout, during, between, among, above, over, near, beside, besides, except for, instead of, towards, against, beyond

当心: To 在一些固定搭配里是介词,所以后面需要名词或者 doing be used to doing ......习惯于...... contribute to doing ......导致/带来...... the key to doing ......的关键 be committed to doing ......致力于....... lead to people doing ......导致....做....

介词使用的规则组合:
介词 + 名词
介词 + doing....
介词 + 名词 + doing(无论如何就是不能加上完整句);

举例如下:

- 1). Because of the high price,
- 2). Without leaving their house,
- 3). Despite the number of electric cars soaring,
- 3. 最容易用错的介词: against/beyond (不是动词);

## 介词的基本作用:

- 1. 介词短语出现在句首或者句尾,作为对完整句的限定或者补充---时间/地点/条件假设/方式/伴随;
- 2. 介词短语在名词后面起到修饰名词的作用;

介词的基本作用-限定或者补充完整句:

- 1. 在互联网出现之前,人们积极参加社区活动来打发时间和结交新朋友。
- 2. 如果没有互联网的话,人们无法轻松地保持联系。

- 3. 通过参加社区服务,青少年可以培养各种能力。
- 4. 随着汽车数量快速增长,空气污染变得越来越严重。
- 5. 在这三个国家中,英国消费者花了最多的钱在所有商品上。

## 参考翻译:

- 1. Before the internet, people actively engaged in community activities to have fun and build a wider circle of friends.
- 2. Without the internet, we could not keep in contact with each other so easily.
- 3. By working in local communities, teenagers are able to develop a wide range of skills and abilities.
- 4. With the number of cars soaring, air quality has been seriously declining.
- 5. Among/Of the three countries, British consumers spent the most money on every item.

介词的基本作用--在介词后面修饰名词:

- 1. 来自其他星球的智慧生命可能对人类造成威胁。
- 2. 父母吸烟的孩子很可能培养相同的习惯。
- 3. 反对全球化的主要理由之一是它会带来严重的冲突。
- 4. 肥胖症的主要原因之一是人们缺乏锻炼。
- 5. 支持关闭动物园的人们认为动物们遭受了很多痛苦和折磨。
- 参考翻译:
- 1. Intelligent lives from other planets may be a threat to human beings.
- 2. Children with smoking parents are very likely to develop the same habit.
- 3. One major argument against globalization is that it causes serious conflicts.
- 4. One of the reasons for obesity is people's lack of exercise.
- 5. People in support of closing zoos believe that animals in captivity suffer from a lot of pain.

长介词短语(能够增加语言多样性的评分)

公式:介词+名词(修饰这个名词),主句

1. For the people who....., .....

For the young people who have just graduated from university and started to work, living in big cities is really difficult.

2. Instead of doing ....., ....

Instead of completely banning violent content in the media, adopting a rating system is far more reasonable.

3. By doing ....., .....

By providing teachers with favorable policies, such as tax reduction and longer holidays, the government can encourage more young people to choose a teaching career.